
Zápisnica 
zo zasadnutia Komisie Mestského zastupiteľstva v Nitre pre mládež, školstvo 

a vzdelávanie zo dňa 7.mája 2025 

 

Miesto zasadnutia: Mestský úrad, Štefánikova trieda 60, Nitra 

 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny 

Ospravedlnení: 4 

Neospravedlnení: 0 

Prizvaní / hostia: PaedDr. Mária Orságová 

 

Program:  

 

1. Otvorenie 

2. Informácie o ďalšom postupe v procese realizácie nového modelu fungovania materských 

    škôl v zriaďovateľskej pôsobnosti Mesta Nitry na princípe právnej subjektivity  
3. Návrh Plánu práce Komisie Mestského zastupiteľstva v Nitre pre mládež, školstvo 

    a vzdelávanie na 2.polrok 2025 

4. Rôzne 

5. Diskusia 

6. Záver 

 

Zasadnutie komisie viedla: RNDr. Marta Rácová  – predsedníčka komisie. 

 

Priebeh zasadnutia: 

 

K bodu 1/ 

Otvorenie 
Predsedníčka komisie RNDr. Marta Rácová otvorila zasadnutie Komisie Mestského 

zastupiteľstva v Nitre pre mládež, školstvo a vzdelávanie (ďalej len „komisie“), privítala 

prítomných a oboznámila členov s návrhom programu. Nikto z členov komisie nemal 

námietky. 

 

K bodu 2/ 

Informácie o ďalšom postupe v procese realizácie nového modelu fungovania 

materských škôl v zriaďovateľskej pôsobnosti Mesta Nitry na princípe právnej 

subjektivity 

(k tomuto bodu si prizvala vedúca odboru školstva Mgr. Macievičovú, odbornú referentku pre 

materské školy a mestské detské jasle pre prípadné ďalšie informácie, resp. otázky členov 

komisie) 

PaedDr. Orságová - informovala o súčasnom stave v procese realizácie nového modelu 

materských škôl – na ministerstve školstva sú už zaslané žiadosti o zaradenie ôsmich 

materských škôl s právnou subjektivitou do siete škôl a školských zariadení – do dvoch 

týždňov by malo prísť rozhodnutie o zaradení. Pani Gajdošová pripravila manuál pre 

ekonomickú časť procesu – čo všetko bude potrebné zrealizovať - a ako prítomnej členke 

komisie sa jej poďakovala za pomoc a spoluprácu. Uskutočnilo sa stretnutie so zástupkyňou 

firmy CORA GEO (softvérová spoločnosť) ohľadom zapojenia budúcich právnych subjektov 

do softvérového systému Mesta. Rokovalo sa s vedúcou odboru majetku Mesta a uskutoční sa 

inventarizácia majetku. Upozornila, že tento rok budeme v prechodnom období, nakoľko ešte 



bude potrebné vyriešiť niekoľko problémov – rozvoz celiatickej stravy, pracovné pozície 

personalistiek a pod., ale to musíme riešiť s prednostom mestského úradu. 

RNDr. Rácová – doplnila, že na mestskom zastupiteľstve bolo v uznesení uložené odboru 

školstva prerokovať tento návrh na zasadnutiach všetkých výborov mestských častí a vo 

všetkých radách škôl pri materských školách. Za splnenie tejto náročnej úlohy poďakovala 

vedúcej odboru školstva a prítomnej Mgr. Macievičovej. Skonštatovala, že na týchto 

prerokovaniach neboli predložené nejaké vážne pozmeňujúce návrhy. Súčasťou uznesenia 

mestského zastupiteľstva bola aj požiadavka na odbor ekonomiky a rozpočtu na predloženie 

finančnej analýzy vplyvu vytvorenia nového modelu na rozpočet Mesta. Materiál odboru 

ekonomiky však konštatuje, že sa ešte nedajú jednotlivé ekonomické ukazovatele dostatočne 

vyčísliť, nakoľko od 1.1.2025 prišlo k novému spôsobu financovania materských škôl zo 

štátneho rozpočtu. Verí, že by nemalo prísť k nejakým vážnym problémom, lebo forma 

právnej subjektivity nemá vplyv na povinnosť obce dofinancovať materské školy vo svojej 

zriaďovateľskej pôsobnosti. 

PaedDr. Orságová – pokračovala v informovaní – rokovalo sa s Telekomom, nakoľko 

vzniknú nové organizácie, ktorých štatutári budú samostatne podpisovať zmluvy na 

poskytovanie služieb, nie sú ešte doriešené práčovne a uskutoční sa školenie k realizácii 

verejných obstarávaní.  

RNDr. Rácová – informovala sa, ako je to s pracovnými pozíciami personalistiek, ktoré 

v súčasnosti vykonávajú túto agendu v rámci mestského úradu? 

PaedDr. Orságová – uviedla, že jedna z ôsmich spojených materských škôl bude využívať 

služby externej firmy, tri materské školy budú mať vlastné personalistky a ostané štyri 

materské školy ešte nie sú vyriešené a budeme sa musieť dohodnúť. Ak by sa však stali 

zamestnankyňami nového právneho subjektu – materskej školy, prišli by o niektoré benefinty, 

ktoré ponúka svojim zamestnancom mestský úrad ako terajší zamestnávateľ. Možným 

riešením by bolo, keby mali časť pracovného úväzku na mestskom úrade. Ešte doplnila, že na 

porade odboru školstva s riaditeľmi základných škôl poprosila riaditeľov o pomoc a súčinnosť 

riaditeľkám materských škôl a aj vedúcim zariadení školského stravovania v prípade ich 

potreby. 

Mgr. Macievičová – doplnila k tejto téme, že sa snažili spolu s vedúcou odboru školstva 

všetko riešiť komunikáciou, je pozitívom, že vzťahy sa v súčasnosti postupne konsolidujú 

a nastavujú sa na tento model. Verí, že to bude dobre fungovať. 

RNDr. Rácová – zhodnotila situáciu v príprave nového modelu, vyzdvihla množstvo práce, 

ktorá bola zrealizovaná a poďakovala sa odboru školstva za doterajšie aktivity v tomto 

procese. 

 

Komisia k predloženým informácia neprijala uznesenie a vzala ich na vedomie. 

 

Mgr. Vladimír Podoba sa ospravedlnil z dočasnej neprítomnosti z pracovných dôvodov. 

 

K bodu 3/ 

Plán práce Komisie Mestského zastupiteľstva v Nitre pre mládež, školstvo a vzdelávanie 

na 2.polrok 2025 

Predsedníčka komisie predložila členom návrh Plánu práce Komisie MsZ v Nitre pre mládež, 

školstvo a vzdelávanie na 2.polrok 2025 (Príloha č.1). Uviedla, že predkladáme všeobecné 

body do plánu práce komisie s tým, že pred každým zasadnutím sa navrhujú konkrétne 

materiály na prerokovanie podľa aktuálnej potreby členov komisie a OŠMaŠ. Termíny sú 

dané obvykle v prvý týždeň v mesiaci, niekde prispôsobené situácii s letnými prázdninami. 

Členovia komisie sa zhodli na júlovom termíne zasadnutia inou formou – účasťou na 

Cyrilometodských slávnostiach 2025 a galaprograme dňa 6.júla na Svätoplukovom námestí.  



Komisia následne prijala uznesenie: 

 

Komisia Mestského zastupiteľstva v Nitre pre mládež, školstvo a vzdelávanie                         

p r e r o k o v a l a  návrh Plánu práce Komisie Mestského zastupiteľstva v Nitre pre mládež, 

školstvo  a  vzdelávanie   na  2. polrok  2025  a  uznesením č. 17/2025  – KMŠaV  o d p o r ú 

č a   Mestskému zastupiteľstvu v Nitre  s c h v á l i ť  Plán práce Komisie Mestského 

zastupiteľstva  v Nitre pre mládež, školstvo  a vzdelávanie  na 2.polrok 2025. 

Hlasovanie za navrhnuté uznesenie - za: 8,  proti: 0,  zdržal sa: 0. 

 

K bodu 4/ 

Rôzne 

 

1. RNDr. Rácová – predložila žiadosť Základnej školy kráľa Svätopluka, Dražovská 6, Nitra 

o pridelenie finančných prostriedkov na zabezpečenie klimatizácie v dvoch školských 

učebniach (Príloha č.2). Škola požaduje sumu vo výške 6 000 €, ale po dohode riaditeľky 

školy s odborom školstva si vie škola zafinancovať jednu klimatizačnú jednotku, tak žiadosť 

ostáva na sume 3 000 €. 

Komisia Mestského zastupiteľstva v Nitre pre mládež, školstvo a vzdelávanie                         

p r e r o k o v a l a   žiadosť Základnej školy kráľa Svätopluka, Dražovská 6, Nitra 

o pridelenie finančných prostriedkov na zabezpečenie klimatizácie vo dvoch školských 

učebniach a uznesením č.18/2025 – KMŠaV  o d p o r ú č a   Odboru školstva, mládeže 

a športu Mestského úradu v Nitre  v y č l e n i ť  finančné prostriedky vo výške 3 000 € 

z rozpočtu odboru školstva, mládeže a športu v zmysle požiadavky základnej školy. 

Hlasovanie za navrhnuté uznesenie - za: 8,   proti: 0,   zdržal sa: 0 

 

2. RNDr. Rácová – predložila žiadosť Základnej školy, Tulipánová 1, Nitra 

o spolufinancovanie pri oprave zatekajúcej strechy na pavilóne D (Príloha č.3). Žiadosť 

obsahuje aj tri cenové ponuky, ktoré má k dispozícii riaditeľka školy, vo výške 56 010,12 € - 

55 189,25 € - 53 116,59 €. Odbor školstva po dohode s riaditeľkou školy odporúča 

participáciu sumou 40 000 €. 

 

Komisia Mestského zastupiteľstva v Nitre pre mládež, školstvo a vzdelávanie                         

p r e r o k o v a l a   žiadosť Základnej školy, Tulipánová 1, Nitra o pridelenie finančných 

prostriedkov na opravu zatekajúcej strechy na pavilóne D a uznesením č.19/2025 – KMŠaV  

o d p o r ú č a   Odboru školstva, mládeže a športu Mestského úradu v Nitre  v y č l e n i ť  

finančné prostriedky vo výške 40 000 € z rozpočtu odboru školstva, mládeže a športu 

v zmysle požiadavky základnej školy ako spoluúčasť na financovaní opravy zatekajúcej 

strechy. 

Hlasovanie za navrhnuté uznesenie - za: 8,   proti: 0,   zdržal sa: 0 

 

3.Návrh cenníka pobytov v Elokovanom pracovisku, Hydinárska 39, Nitra ako súčasť 

Základnej školy s materskou školou, Na Hôrke 30, Nitra využívané ako Centrum zdravia 

v Párovských Hájoch (Príloha č.4) odôvodnila Mgr. Halajová, riaditeľka školy. Poďakovala 

sa za schválenie finančných prostriedkov vo výške 15 000 € na poslednom zasadnutí komisie 

(na zasadnutí komisie 9.4.2025 škola žiadala pridelenie finančných prostriedkov na mzdy, 

odvody, energie a sčasti údržbu na 2.stvrťrok 2025 - viď. uznesenie č.15/2025-KMŠaV), ale 

zdôraznila, že poplatky za pobyt jej na zabezpečenie prevádzky nepostačujú (drobné opravy, 

nákup pomôcok a pod.). Na základe toho predkladá návrh cenníka pre pobyty detí v tomto 

elokovanom pracovisku.  



Komisia sa zhodla na podpore predloženého návrhu cenníka. 

Komisia Mestského zastupiteľstva v Nitre pre mládež, školstvo a vzdelávanie                         

p r e r o k o v a l a  požiadavku Základnej školy s materskou školou, Na Hôrke 30, Nitra na 

schválenie cenníka pobytov detí v Elokovanom pracovisku, Hydinárska 37, Nitra ako súčasť 

Základnej školy s materskou školou, Na Hôrke 30, Nitra využívané ako Centrum zdravia v 

Párovských Hájoch a uznesením č.20/2025 – KMŠaV  o d p o r ú č a  Mestskému 

zastupiteľstvu v Nitre  s c h v á l i ť  cenník pobytov detí v Elokovanom pracovisku, 

Hydinárska 37, Nitra ako súčasť Základnej školy s materskou školou, Na Hôrke 30, Nitra 

využívané ako Centrum zdravia v Párovských Hájoch podľa predloženého návrhu. 

Hlasovanie za navrhnuté uznesenie - za: 8,   proti: 0,   zdržal sa: 0 

 

4. PaedDr. Orságová – informovala o vzniknutej situácii na elokovanom pracovisku Centra 

voľného času, Štefánikova trieda 63, Nitra na Topoľovej. Oslovil ju riaditeľ centra voľného 

času, že po upozornení pána poslanca mestského zastupiteľstva by malo byť prasknuté 

potrubie v tejto budove a bude potrebné riešiť havarijnú situáciu. Centrum voľného času, resp. 

on ako riaditeľ však o tom nemá vedomosť. Pán poslanec spolu so zamestnancami vodární 

boli pozrieť situáciu, ale dôsledky úniku vody nenašli (žiadne vyduté parkety, vyššia spotreba 

vody a pod.). Preto ako vedúca odboru spolu s riaditeľom centra voľného času oslovili firmu, 

ktorá by uskutočnila obhliadku miesta. 

RNDr. Rácová – uviedla, že na základe obhliadky sa problém potom vyrieši. 

 

5. PaedDr. Orságová – informovala o uskutočnení technicko-odbornej obhliadky priestorov 

bývalej ZŠ Levická a predložila písomné podklady aj spolu s odhadovanými rozpočtovými 

položkami, nákresmi pôdorysov prízemia, 1.a 2.poschodia (Príloha č.5). Navrhuje vybrať 

dôležité veci a urobiť nevyhnutné na spustenie prevádzky. 
RNDr. Rácová – uviedla, že na stretnutí s poslancami z politického klubu boli otázky, z akého 

dôvodu je potrebná budova bývalej ZŠ Levická? Vysvetlila poslancom situáciu, že máme 

veľa detí v našom meste a aj po rozhovore s PaedDr. Fraňovou, PhD., ktorá pracuje 

s cudzincami, im zdôraznila, že aj deti cudzincov žijúcich a pracujúcich v našom meste, nie 

len v priemyselnom parku, budú mať povinnú školskú dochádzku a nakoľko tu žijú, mesto je 

a aj bude povinné im ju zabezpečiť. Dr. Fraňová ju informovala, že prílev cudzincov sa ešte 

len očakáva migráciou za prácou – bude ďalšia vlna Indov, potom nastúpia Filipínci. Rodičia 

týchto detí hľadajú kvalitné školy s kvalitným vzdelávaním v meste, nechcú dať deti do 

okolitých obcí. Ministerstvá pripravujú kontroly v tejto oblasti na zistenie, kde si tie deti plnia 

povinnú školskú dochádzku, preto im ju musíme zabezpečiť. Požiadala vedúcu odboru 

školstva vyčísliť v čo najkratšom čase presné náklady na čo najskoršie spustenie tejto budovy 

do prevádzky a zabezpečiť ju užívania schopnú. 

PaedDr. Orságová – podotkla, že aj z dôvodu rekonštrukcie budovy školy v Janíkovciach to 

bude potrebné spustiť do prevádzky – tie deti bude potrebné niekde umiestniť. 

RNDr. Rácová – doplnila, že aj Základná škola, Fatranská 14, Nitra, ktorá by mala túto 

budovu ako elokované pracovisko svojej školy, sa potrebuje z hľadiska administratívnych 

úkonov na to dostatočne včas pripraviť. 

 

Komisia sa zhodla na prijatí uznesenia: 

 

Komisia Mestského zastupiteľstva v Nitre pre mládež, školstvo a vzdelávanie                         

p r e r o k o v a l a  požiadavku Odboru školstva, mládeže a športu Mestského úradu v Nitre 

o potrebe rozšírenia kapacít základných škôl v zriaďovateľskej pôsobnosti Mesta Nitry 

a predložené materiály z technicko-odbornej prehliadky priestorov bývalej ZŠ Levická a 

uznesením č.21/2025 – KMŠaV  o d p o r ú č a  Mestskému zastupiteľstvu v Nitre  z r e a l 



i z o v a ť  rekonštrukciu budovy bývalej ZŠ Levická v čo najkratšom časovom období na 

využitie pre potreby školstva. 

Hlasovanie za navrhnuté uznesenie - za: 8,   proti: 0,   zdržal sa: 0 

 

6. PaedDr. Orságová – predložila  návrh dodatku č. 10 k Všeobecne záväznému  nariadeniu 

Mesta Nitry č. 8/2019 o výške príspevku na čiastočnú úhradu výdavkov a nákladov v školách, 

v školských výchovno-vzdelávacích zariadeniach a na čiastočnú úhradu nákladov a 

podmienky úhrady v školských účelových zariadeniach v zriaďovateľskej pôsobnosti Mesta 

Nitry (Príloha č.6). Návrh obsahuje zmenu § 2 ods.2.3 písm. b), ktorá sa týka poplatkov za 

pobyt v materskej škole počas letných mesiacov v čase školských prázdnin. Problémom je, 

keď rodič nahlási dochádzku do materskej školy počas júla a augusta, škola zabezpečí 

prevádzku (personál, stravovanie), dieťa nenastúpi a následne rodičia žiadajú vrátenie 

poplatku. Náklady potom znáša materská škola.  

Členovia komisie diskutovali o mnohých situáciách, postojoch rodičov, skúsenostiach a  

spôsoboch úhrady v iných mestách. 

RNDr. Rácová – uviedla, že poplatok za pobyt v materskej škole určený VZN je vo výške 30 

€, Mesto Nitra nezvyšovalo poplatky za materské školy, preto navrhuje, aby sa prihlasovanie 

dieťaťa zákonným zástupcom na pobyt v materskej škole v mesiacoch júl a august počas 

školských prázdnin považovalo za záväzné a v prípade, že dieťa nenastúpi do materskej školy 

v tomto období, poplatok už zákonným zástupcom nevrátiť.   

 

Nakoľko návrh bol totožný s obsahom navrhovanej zmeny vo VZN, komisia prijala k tomu 

uznesenie: 

 

Komisia Mestského zastupiteľstva v Nitre pre mládež, školstvo a vzdelávanie                         

p r e r o k o v a l a   Návrh dodatku č. 10 k Všeobecne záväznému  nariadeniu Mesta Nitry č. 

8/2019 o výške príspevku na čiastočnú úhradu výdavkov a nákladov v školách, v školských 

výchovno-vzdelávacích zariadeniach a na čiastočnú úhradu nákladov a podmienky úhrady v 

školských účelových zariadeniach v zriaďovateľskej pôsobnosti Mesta Nitry a uznesením 

č.22/2025 – KMŠaV  o d p o r ú č a   Mestskému zastupiteľstvu  v Nitre   u z n i e s ť   s a      

n a  v y d a n í  dodatku č. 10 k Všeobecne záväznému  nariadeniu Mesta Nitry č. 8/2019        

o výške príspevku na čiastočnú úhradu výdavkov a nákladov v školách, v školských 

výchovno-vzdelávacích zariadeniach a na čiastočnú úhradu nákladov a podmienky úhrady v 

školských účelových zariadeniach v zriaďovateľskej pôsobnosti Mesta Nitry. 

Hlasovanie za navrhnuté uznesenie - za: 7,   proti: 0,   zdržal sa: 0 

 

Počas prerokovania predchádzajúceho bodu sa Mgr. Ajdariová ospravedlnila zo zasadnutia. 

 

7. RNDr. Rácová – predniesla prosbu pána poslanca Hollého, aby materské školy v mestskej 

časti Klokočina dodržiavali zásady separovania odpadu v školách a školských kuchyniach. 

Týmto zároveň ako predsedníčka komisie vyzvala všetky školy na dodržiavanie separovania 

odpadu. 

 

8. RNDr. Rácová – informovala členov komisie o účasti členov mládežníckeho parlamentu na 

zasadnutí Výboru mestskej časti Klokočina. Koordinátorka mládežníckeho parlamentu 

Vladyslava Balera a dve členky mládežníckeho parlamentu za účasti Mgr. Lucie Szórád 

z mestského úradu prezentovali výsledky dotazníka, ktorý je súčasťou projektu Erasmus a 

jedným z jeho častí realizácie. Poslanci prítomní na zasadnutí výboru s nevôľou prijali 

výsledky dotazníka, považujú ich za neznalosť práce samosprávy. Taktiež považujú za 

nedostatočné vychádzať pri posudzovaní situácie a práce samosprávy len z názorov 17 



respondentov dotazníka. Boli tam aj dobré veci, na ktoré poslanci reagovali s ochotou pomôcť 

pri ich riešení. Vyzdvihla koordinátorku mládežníckeho parlamentu Vladyslavu Balera, ktorá 

ich oboznámila s podmienkami projektu. Poslanci však boli prekvapení názormi respondentov 

dotazníka, ktoré boli vo všetkom negatívne. 

PaedDr. Orságová – vysvetlila, že ide o projekt malý Erasmus, na ktorý získali 35 000 €. 

Podstatou je prepojenie 14 – 15 ročných detí, váži si, že chcú ísť do mestských častí 

a diskutovať s poslancami.  

Mgr. Halajová – doplnila, že dávali podklady z každej školy mládežníckemu parlamentu a 

priblížila ich postup. V tomto prípade ide o deti z tejto mestskej časti. 

PaedDr. Orságová – uviedla, že druhá etapa bude založená na ďalšej spolupráci. Navrhla im 

do projektu zaradiť aj školenia proti závislostiam. Uvidíme, aká bude ich prezentácia v ďalšej 

mestskej časti. 

 

Mgr. Podoba je opätovne prítomný na zasadnutí komisie. 

 

Doc. PhDr. Welnitzová, PhD. – predstavila postup a spôsob riešenia projektu v rámci 

univerzity, kde pôsobí, s množstvom dotazníkov a prácou s nimi, v tomto prípade vidí chybu 

koordinátora projektu. Otázkou je, či vzorka 17 probandov ako zástupcov najväčšieho sídliska 

v Nitre je dostatočná. Nevedno posúdiť, ako boli dotazníky koncipované, distribuované, 

vysvetlené probandom a vyhodnocované. Je zvláštne, že skoro všetky odpovede sú takmer 

identické, so silno negatívnym výsledkom.   

Mgr. Podoba – podotkol, že každý dotazník má nejakú výpovednú hodnotu a musí byť 

seriózne vyplnený. Predchádza tomu prípravná fáza koordinátora s vysvetlením podstaty 

dotazníka, jeho cieľov. V tomto prípade ide o veľmi malú vzorku a považuje to za zlyhanie 

koordinácie. 

RNDr. Rácová – uzavrela, že mládežníci sa mohli vopred poradiť s komisiou školstva. Išlo tu 

o neznalosť a vytvorilo to negatívny obraz o práci výboru mestskej časti. 

 

K bodu 5/ 

Diskusia 

 

p. Turba – poďakoval sa riaditeľke ZŠ s MŠ Na Hôrke pri rýchlom a správnom postupe pri 

medializovanom incidente začiatkom apríla v základnej škole a za následné vylúčenie žiaka 

zo školy.  

Mgr. Halajová – priblížila okolnosti celého incidentu, ale aj dôsledky jeho vplyvu na školu – 

menej zapísaných detí do 1.ročníka. 

 

K bodu 6/ 

Záver 

RNDr. Rácová  - poďakovala sa prítomným za účasť.  

 

 

 

 

 

 

 

......................................                                           ...................................... 

PaedDr. Tatiana Vaňová, v. r.                                                    RNDr. Marta Rácová, v. r. 

       sekretár komisie                                                 predsedníčka komisie 



Uznesenie 
  

zo zasadnutia Komisie Mestského zastupiteľstva v Nitre pre mládež, školstvo 

a vzdelávanie zo dňa 7.5.2025  

 

 

Uznesenie č.17/2025 – KMŠaV 
   

K bodu 3/ 

 

Komisia Mestského zastupiteľstva v Nitre pre mládež, školstvo a vzdelávanie                         

p r e r o k o v a l a   

návrh Plánu práce Komisie Mestského zastupiteľstva v Nitre pre mládež, školstvo  a  

vzdelávanie   na  2. polrok  2025 

o d p o r ú č a    

Mestskému zastupiteľstvu v Nitre   

s c h v á l i ť   

Plán práce Komisie Mestského zastupiteľstva  v Nitre pre mládež, školstvo  a 

vzdelávanie  na 2.polrok 2025. 

 

 

 

  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  

.........................................                                ...................................... 

PaedDr. Tatiana Vaňová, v. r.                                                      RNDr. Marta Rácová, v. r. 

       sekretár komisie                                                 predsedníčka komisie 



Uznesenie 
  

zo zasadnutia Komisie Mestského zastupiteľstva v Nitre pre mládež, školstvo 

a vzdelávanie zo dňa 7.5.2025  

 

 

Uznesenie č.18/2025 – KMŠaV 
   

K bodu 4/ 

 

Komisia Mestského zastupiteľstva v Nitre pre mládež, školstvo a vzdelávanie                         

p r e r o k o v a l a    

žiadosť Základnej školy kráľa Svätopluka, Dražovská 6, Nitra o pridelenie finančných 

prostriedkov na zabezpečenie klimatizácie vo dvoch školských učebniach 

o d p o r ú č a    

Odboru školstva, mládeže a športu Mestského úradu v Nitre   

v y č l e n i ť   

finančné prostriedky vo výške 3 000 € z rozpočtu odboru školstva, mládeže a športu 

v zmysle požiadavky základnej školy. 

  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  

.........................................                                ...................................... 

PaedDr. Tatiana Vaňová, v. r.                                                     RNDr. Marta Rácová, v. r. 

       sekretár komisie                                                 predsedníčka komisie 



Uznesenie 
  

zo zasadnutia Komisie Mestského zastupiteľstva v Nitre pre mládež, školstvo 

a vzdelávanie zo dňa 7.5.2025  

 

 

Uznesenie č.19/2025 – KMŠaV 
   

K bodu 4/ 

 

Komisia Mestského zastupiteľstva v Nitre pre mládež, školstvo a vzdelávanie                         

p r e r o k o v a l a    

žiadosť Základnej školy, Tulipánová 1, Nitra o pridelenie finančných prostriedkov na 

opravu zatekajúcej strechy na pavilóne D 

o d p o r ú č a    

Odboru školstva, mládeže a športu Mestského úradu v Nitre   

v y č l e n i ť   

finančné prostriedky vo výške 40 000 € z rozpočtu odboru školstva, mládeže a športu 

v zmysle požiadavky základnej školy ako spoluúčasť na financovaní opravy 

zatekajúcej strechy. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  

.........................................                                ...................................... 

PaedDr. Tatiana Vaňová, v. r.                                                    RNDr. Marta Rácová, v. r. 

       sekretár komisie                                                 predsedníčka komisie 



Uznesenie 
  

zo zasadnutia Komisie Mestského zastupiteľstva v Nitre pre mládež, školstvo 

a vzdelávanie zo dňa 7.5.2025  

 

 

Uznesenie č.20/2025 – KMŠaV 
   

K bodu 4/ 

 

Komisia Mestského zastupiteľstva v Nitre pre mládež, školstvo a vzdelávanie                         

p r e r o k o v a l a   

požiadavku Základnej školy s materskou školou, Na Hôrke 30, Nitra na schválenie 

cenníka pobytov detí v Elokovanom pracovisku, Hydinárska 37, Nitra ako súčasť 

Základnej školy s materskou školou, Na Hôrke 30, Nitra využívané ako Centrum 

zdravia v Párovských Hájoch 

o d p o r ú č a   

Mestskému zastupiteľstvu v Nitre   

s c h v á l i ť   

cenník pobytov detí v Elokovanom pracovisku, Hydinárska 37, Nitra ako súčasť 

Základnej školy s materskou školou, Na Hôrke 30, Nitra využívané ako Centrum 

zdravia v Párovských Hájoch podľa predloženého návrhu. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  

.........................................                                ...................................... 

PaedDr. Tatiana Vaňová, v. r.                                                     RNDr. Marta Rácová, v. r. 

       sekretár komisie                                                 predsedníčka komisie 



Uznesenie 
  

zo zasadnutia Komisie Mestského zastupiteľstva v Nitre pre mládež, školstvo 

a vzdelávanie zo dňa 7.5.2025  

 

 

Uznesenie č.21/2025 – KMŠaV 
   

K bodu 4/ 

 

Komisia Mestského zastupiteľstva v Nitre pre mládež, školstvo a vzdelávanie                         

p r e r o k o v a l a   

požiadavku Odboru školstva, mládeže a športu Mestského úradu v Nitre o potrebe 

rozšírenia kapacít základných škôl v zriaďovateľskej pôsobnosti Mesta Nitry 

a predložené materiály z technicko-odbornej prehliadky priestorov bývalej ZŠ Levická 

o d p o r ú č a   

Mestskému zastupiteľstvu v Nitre   

z r e a l i z o v a ť   

rekonštrukciu budovy bývalej ZŠ Levická v čo najkratšom časovom období na 

využitie pre potreby školstva. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  

.........................................                                ...................................... 

PaedDr. Tatiana Vaňová, v. r.                                                     RNDr. Marta Rácová, v. r. 

       sekretár komisie                                                 predsedníčka komisie 



Uznesenie 
  

zo zasadnutia Komisie Mestského zastupiteľstva v Nitre pre mládež, školstvo 

a vzdelávanie zo dňa 7.5.2025  

 

 

Uznesenie č.22/2025 – KMŠaV 
   

K bodu 4/ 

 

Komisia Mestského zastupiteľstva v Nitre pre mládež, školstvo a vzdelávanie                         

p r e r o k o v a l a    

Návrh dodatku č. 10 k Všeobecne záväznému  nariadeniu Mesta Nitry č. 8/2019 o 

výške príspevku na čiastočnú úhradu výdavkov a nákladov v školách, v školských 

výchovno-vzdelávacích zariadeniach a na čiastočnú úhradu nákladov a podmienky 

úhrady v školských účelových zariadeniach v zriaďovateľskej pôsobnosti Mesta Nitry 

o d p o r ú č a    

Mestskému zastupiteľstvu  v Nitre    

u z n i e s ť   s a     n a  v y d a n í   

dodatku č. 10 k Všeobecne záväznému  nariadeniu Mesta Nitry č. 8/2019 o výške 

príspevku na čiastočnú úhradu výdavkov a nákladov v školách, v školských výchovno-

vzdelávacích zariadeniach a na čiastočnú úhradu nákladov a podmienky úhrady v 

školských účelových zariadeniach v zriaďovateľskej pôsobnosti Mesta Nitry. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  

.........................................                                ...................................... 

PaedDr. Tatiana Vaňová, v. r.                                                      RNDr. Marta Rácová, v. r. 

       sekretár komisie                                                 predsedníčka komisie 


